



WIJKRAAD

Boxmeer Centrum

Verslag bestuursvergadering d.d. 2 juni 2025 19.30 uur **Locatie: Parochiehuis, Van Sasse van Ysseltstraat 8, Boxmeer**

1. Opening
Welkom aan allen
2. Welkom aan mevr. Renée Thiery
Eric verwelkomt Renée, die heeft aangegeven graag een keer onze bestuursvergadering te willen bijwonen om te kijken of zij iets zou kunnen betekenen in ons bestuur. Na een voorstelronde vertelt Eric wat inhoudelijk over de wijkraad centrum en wijkraden Boxmeer. Renée zou wat graag willen betekenen voor de wijkraad.
3. Verslag vergadering 11 maart 2025/verslag bewonersvergadering 16 april.
Verslag bewonersbijeenkomst: Dit verslag bespreken we de volgende vergadering 25 augustus.
In het kader van de wet privacy heeft de gebiedsmakelaar een opmerking over het doel van deze lijst. We gebruiken deze alleen voor het verkrijgen van de e-mailadressen. Daarna wordt deze lijst vernietigd.
Het verslag van de bestuursvergadering wordt goedgekeurd en kan op website geplaatst worden.
4. Ingekomen stukken (bijlage I)
De ingekomen stukken worden kort besproken en de ingekomen mails zullen beantwoord worden door Dorien.
We ontvangen regelmatig een nieuwsbrief van de Unesco Maasheggen. Zij willen de Maasheggen wat meer op de kaart zetten. We gaan hierover ook wat meer info op de algemene website van de Wijkraden plaatsen.
5. Evaluatie geveltuintjes
Op 3 mei zijn de planten geplant in de geveltuintjes o.l.v. Jeroen Haentjes die de planten geleverd heeft en met hulp van de bewoners en bestuursleden van de wijkraad en Anke van der Hulst, Gemeente Land van Cuijk die e.e.a. mee begeleid heeft en de basis van de geveltuintjes heeft laten aanleggen.
De tuintjes zien er goed uit, en worden goed bijgehouden. Er komen leuke, positieve reacties op. Misschien leidt het tot een uitbreiding van de aanleg van geveltuintjes.
6. Evaluatie bewonersvergadering 16 april
Het concept verslag lezen we nog een keer goed door. Komen we op terug in volgende vergadering.
De klachten die deze avond naar voren zijn gekomen gaat Eric bundelen en bespreken met Jacqueline van Kempen, gebiedsmakelaar en koppelt terug naar ons.
Renée zou graag het concept verslag willen ontvangen. Dorien mailt door.

7. Evaluatie inloopbijeenkomst herinrichting Burg. Verkuylstraat
Deze heeft 9 april plaatsgevonden en er zal in 2026 een begin mee worden gemaakt.
8. Voorbereiding bewonersbijeenkomst 17 september
De wijkagent heeft toegezegd om de volgende bewonersvergadering aanwezig te zijn.
Dorien reserveert zaal bij 't Centrum.
Nelly gaat de kascommissie benaderen voor controle financiële stukken.
9. Ideeën invulling ontmoetingsdag november
De ontmoetingsdag wordt gehouden op zondag 2 november .
We hebben al enkele leuke ideeën voor deze middag. Een actiever programma dan de laatste jaren. We gaan deze verder uitwerken.
10. WIU.
De uitslag van de ingevoerde aandachtspunten die we vorig jaar hebben ingevoerd op WIU zijn binnen. We gaan deze bekijken en terugkoppelen naar de bewoners.
Een van de knelpunten is de wens om van de Van Coothstraat- Marktstraat éénrichtingsverkeer te maken. Hiervoor moet eerst een bewonersonderzoek uitgevoerd worden.
11. Sociom
 - Vrijwilligers van de Thuiszorg. Dit is een klussendienst bestaande uit vrijwilligers die kleine praktische klusjes in- en om het huis verrichten voor mensen die het zelf niet meer kunnen. Op 28 mei is een bijeenkomst geweest in het Gemeentehuis.
 - Kennismaking Sacha Lukassen
Sascha Lukassen is opbouwwerker bij Sociom en zou graag kennismaken met het bestuur van de wijkraad.
Wij gaan haar uitnodigen voor de eerstvolgende bestuursvergadering van 25 augustus.
12. Inwonersinitiatief
De gebiedsmakelaar heeft laten weten dat er een verzoek is binnengekomen (een inwonersinitiatief) voor het realiseren van een tribune in 't Hoogkoor.
Het inwonersinitiatief moet ten goede komen voor bewoners van een wijk en dient geen commercieel doel. Wij vinden dit dan ook geen geschikt initiatief.
13. Verslag voorzittersoverleg
Omdat Eric verhinderd was, heeft Harry deze vergadering bijgewoond op 19 mei .
Aandachtspunten:
 - Voor de wijkraad is een vlag gemaakt waarop een bok afgebeeld die uit de ban springt.
 - Er is een samenwerking aangegaan met nieuwe straatcoaches. Daarbij moet benadrukt worden dat deze bedoeld zijn voor contact met jongeren. Klachten over overlast worden behandeld door Boa's. We zullen hier op de website aandacht aan gaan besteden.
 - Er is een artikel over DSI op de algemene website geplaatst.
Inmiddels zijn deze verplaatst op andere 5 plekken in Boxmeer. 21 juli worden ze weer verplaatst. Het zou fijn zijn als daarvoor enkel pionnen geplaatst zouden kunnen worden vanwege veiligheid tijdens het plaatsen. Nelly heeft nog enkele pionnen staan die door de groengroep werden gebruikt.
 - De verspreiding van het 2^e wijkradenblad staat begin oktober op de planning.
Enkele wijkraden zouden dit graag wat eerder willen verspreiden vanwege een activiteit in hun wijk. Er wordt met de drukker overlegd wat mogelijk is.
 - Er is een bijeenkomst geweest over de uitbreidingsplannen van de Driewiek.
Daarover bestaat nogal wat verschil van mening. De Gemeente wil geld hiervoor vrij maken , maar het plan bevindt zich nog in een beginstadium.
 - De discussie over de locatie voor de 15 woonwagenvoorwoners duurt voort.

Het is moeilijk om een locatie of meerdere locaties vast te stellen die aan alle voorwaarden voldoet.

- De Maasbroekse Blokken wordt uitgebreid met 600 woningen!! Er zou hiervoor een nieuwe ontsluitingsweg moeten komen.
- De Rochus kapel wordt gerenoveerd.
- De Baronie heeft het contract met COA/ Gemeente over statushouders verlengd.
- De kernen-cv is vastgesteld in 2022. Deze zou herijkt moeten worden.
- Er is gesproken over status voorzittersoverleg.
- Hilly van Neerven heeft subsidie aangevraagd voor het organiseren van de Zilveren Maandag, inmiddels een traditie in Boxmeer tijdens de kermis. Zij vraagt per wijkraad € 100,00. We gaan hiermee akkoord.
- De borrelbijeenkomst voor de voorzitters van de wijkraden kan per wijkraad gedeclareerd worden.
- Evaluatie Koningsdag:
We zijn het er allemaal over eens dat het een zeer geslaagde dag is geweest.

14. Wat verder ter tafel komt.

- Nelly: wil graag gereedschap e.d. die bij haar in garage staan weghebben.
- Renée. Wil graag de volgende vergadering bijwonen. Waar we heel blij mee zijn.

Sluiting:

Eric dankt ieder voor zijn/haar inbreng en sluit de vergadering.

Volgende vergadering

Maandag 25 augustus 19.30 uur Parochiehuis